
 

PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 08.07.2021 

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  12:00  în  sala  de  ședințe  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Volintiru Cătălin, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei  dl Demirel Spiridon, Secretarul General
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 25 de consilieri locali
din 27 de consilieri locali aleși. (dl Coșcodaru Iulian Mihai a fost prezent on-line).
Lipsesc  d-na  Butacu  Simona  Valentina (lipsește  din  motive  medicale)  și  d-na
Mitran Georgeta.

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția  nr.  1070/02.07.2021 a  fost  adusă  la  cunoştinţa  publică  prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de  astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  d-lui
Primar               nr.  1070/02.07.2021 și a fost publicată în ziarele Libertatea şi
România Liberă din data de 05.07.2021. Avem la dosar o informare depusă de
către responsabilul pentru relaţia cu societatea civilă prin care ne informează că
faţă  de  proiectele  propuse  pe  ordinea  de  zi  şi  pe  site-ul  instituţiei  Primăriei
Sectorului  6  de  la  societatea  civilă,  nu  au  fost  primite  propuneri,  sugestii  sau
recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Sunt modificări pe ordinea de zi? Vă rog, dl Secretar!
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Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, fiind o ședință foarte apropiată una de alta, nu
am mai introdus punctul de Întrebări și interpelări. Dacă dvs. doriți să-l punem pe
ordinea de zi, nu văd de ce nu am putea face lucrul acesta. Așa că, dl președinte,
vă rog să supuneți la vot și propunerea de a introduce Întrebări și interpelări pe
ordinea de zi. 

Dl  Volintiru  Cătălin,  președinte  de  ședință:  Bun.  Mulțumesc,
d-le Secretar! Alte modificări pe ordinea de zi? Vă rog, dl Simion Eduard!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Bună ziua tuturor!Stimați
colegi, vreau să aduc în discuție un pic, în Codul administrativ și anume, art. 134
alin. (5) care prevede documentul de convocare cuprinde obligatoriu următoarele
informaţii despre şedinţă:

- data și ora desfăşurării;
          - modalitatea de desfășurare;
     - locul desfășurării în cadrul ședințelor, desfășurare cu participare fizică a
consilierilor locali sau aplicații electronice folosite în cadrul ședințelor desfășurate
prin mijloace electronice;

- proiectul ordinii de zi;
- materiale înscrise pe proiectul ordinii de zi;
- modalitatea prin care sunt puse la dispoziția consilierilor locali, potrivit

opţiunilor acestora, materialele înscrise pe proiectul ordinii de zi;
- indicarea comisiilor de specialitate cărora le-au fost transmise spre avizare

proiectele de hotărâre;
    -  invitaţia  de  a  formula  şi  depune  amendamente  asupra  proiectelor  de
hotărâri.

Având în vedere dispoziția de convocare, am văzut că nu cuprinde aceste
elemente prevăzute la art. 134 alin. (5). Avem rugămintea să ne comunicați de ce
nu prevăd aceste lucruri menționate în Codul administrativ, repet, art. 134 alin. (5).
Mulțumesc frumos! 

Dl Pană Traian, consilier local:  Nu este o modificare a ceea ce a
solicitat colegul nostru, este o întrebare și am văzut că...

Dl Volintiru Cătălin, președinte de ședință: Am înțeles, dl Secretar
a notat-o și va răspunde. Dl Viceprimar Gâdiuță, vă rog! 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimar al  Sectorului 6:  Vă
mulțumesc, d-le președinte! Vă propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului
de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
de investiție „Modernizare sistem rutier alei fără denumire, între blocuri, zona 5:
str. Valea Oltului - strada Valea Argeșului - strada Drumul Taberei - str.  Râul
Doamnei  –  Prelungirea  Ghencea  (fără  străzile  cu  nume)”,  în  Sectorul  6  al
Municipiului Bucureşti. Vă mulțumesc!

Dl Volintiru Cătălin, președinte de ședință: Vă rog, d-le consilier! 
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Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Bună  ziua!  Eu  propun
scoaterea  de  pe  ordinea  de  zi  a  punctului  nr.  1,  având  în  vedere  că,  atât
organigrama  cât  și  ROF-ul  nu  sunt  pregătite  în  conformitate  cu  legislația  și
normele  în  vigoare.  Pe  de  altă  parte,  un  alt  amendament  este  scoaterea  de  pe
ordinea de zi a punctului nr. 2 și aici avem lacune legislative și în ceea ce privește
modalitatea de întocmire a  documentației pentru acest punct. 

Dl  Volintiru  Cătălin,  președinte  de  ședință:  Vă  mulțumesc,
dl Tomescu! Putem să comasăm propunerile dvs., adică să fie 1 și 2? Separat, ok.
Dacă mai sunt în primul rând alte propuneri de modificare a ordinii de zi? Nu.
Fiind  mai  multe  propuneri  de  modificare  a  ordinii  de  zi,  voi  supune  la  vot
individual fiecare propunere. O să încep în ordinea în care au fost propuse, cu
punctul de  Întrebări și  interpelări, propus de dl Secretar.  Supun la vot.  Voturi
împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru,
punctul Întrebări și interpelări va fi introdus pe ordinea de zi. 

Următoarea  propunere  de  modificare  a  fost  proiectul  propus  de  dl
Viceprimar Gâdiuță, introducerea lui pe ordinea de zi. Voturi împotrivă? Un vot
împotrivă          (dl Coșcodaru). Abțineri? O abținere (dl Desculțescu). Voturi
pentru? Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost introdus pe ordinea de zi.

Propunerile  d-lui  consilier  Tomescu,  prima  propunere:  scoaterea  de  pe
ordinea de zi a punctului nr. 1. Voturi împotrivă ? 17 voturi împotrivă. Abțineri?
Nu sunt.  Voturi pentru? 8 voturi pentru (dl Bordei,  dl Coșcodaru,  dl Iacob, dl
Pană,                   dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Cu 17
voturi împotrivă, proiectul rămâne pe ordinea de zi.

Propunerea numărul doi a d-lui consilier Tomescu: scoaterea de pe ordinea
de  zi  a  punctului  nr.  2.  Supun  la  vot.  Voturi  împotrivă?  17  voturi  împotrivă.
Abțineri? Nu sunt.  Voturi pentru? 8 voturi pentru (dl Bordei,  dl Coșcodaru, dl
Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Cu 17 voturi
împotrivă, proiectul rămâne pe ordinea de zi.

Supun votului ordinea de zi în integralitatea ei. Voturi împotrivă ? 8 voturi
împotrivă (dl  Bordei,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob, dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion E.,
d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).  Abțineri?  Nu sunt.  Voturi  pentru?  Cu  17  voturi
pentru, ordinea de zi a fost aprobată.

Dl Pană Traian, consilier local: Nu a dat răspuns, deci, noi am avut
o interpelare și nu s-a dat un răspuns. Având în vedere că Dispoziția de convocare
nu cuprinde elementele prevăzute la art. 134, să ne dați  un răspuns referitor la
convocator. Nu s-a dat un răspuns, ați trecut la vot și nu s-a răspuns.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Dacă îmi
permiteți! Ați înșirat un număr de elemente care ar lipsi…

Dl Pană Traian, consilier local:  Vă rog să mă lăsați, d-le Secretar,
să termin, citez, ar fi păcat să pice organigrama pentru un viciu de procedură. Din
punctul meu de vedere este un viciu de procedură. Eu personal, negăsind acest
articol, am fost în concediu până ieri, nu am consultat mail-ul să citesc draftul de
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material și modificări.  Deci,  în consecință, din punctul meu de vedere, este un
viciu de procedură. Vă mulțumesc! Aștept un răspuns.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Dacă  se  poate,
d-le  președinte,  vreau  să  mai  intervin  în  legătură  cu  observația  făcută  mai
devreme,  am  consultat  și  convocatoarele  celorlalte  sectoare,  inclusiv  de  la
Primăria Municipiului București,  acolo unde apar toate cele enumerate, atât de
mine, cât și de colegul meu mai devreme, cele aflate în noul Cod administrativ la
art. 134                   alin. (5), în momentul de față nu mai apar și nu înțelegem de
ce. Mulțumesc frumos!

Dl Volintiru Cătălin,  președinte de ședință:  Dl Secretar, avem un
răspuns la solicitările colegilor noștri? Vă rog!

Dl Spiridon Demirel, Secretarul General al Sectorului 6: Da, dacă
observați dispoziția spune că se convoacă Consiliul Local în ședință ordinară, data,
ora, locul, anexa care este parte integrantă, pune proiectele de pe ordinea de zi,
comisiile de specialitate care trebuie să dea avize, într-o notă sunt cuprinse toate
comisiile de specialitate. Dacă vă referiți la faptul că dl Coșcodaru se află în on-
line și nu se află în sală, solicitarea dumnealui a venit după dispoziția. Da, spuneți
exact care sunt elementele care ar lipsi?

Dl Pană Traian, consilier local: Dacă îmi dați voie, ați avut, deci, a
fost, o ședință în data de…, să-mi permită telefonul să-l deschid…imediat să le
deschid, că le...

Dl Volintiru Cătălin,  președinte de ședință:  Vă așteptăm, nu vă
grăbiți!

Dl Pană Traian, consilier local:  Da și a fost una ordinară în care
lipsesc cele menționate. Spune-o Edu, dacă ai găsit! Nu, convocatorul ordinii de
zi. Nu, deci, în data de 01.09.2020 avem un exemplu, spune așa: art.1. se convoacă
Consiliul Local Sector prin şedinţă ZOOM, art. 2 materialele înscrise în proiectul
Ordinii de zi sunt puse la dispoziția consilierilor locali prin poșta electronică și
prin publicarea pe site-ul Primăriei Sectorului 6,  ați trecut și site-ul, la secțiunea
Proiecte de hotărâre. Punctul nr. 2 din art. 2, alin. 2 ar veni, amendamentele la
proiectele  de  hotărâre  înscrise  pe  ordinea  de  zi  pot  fi  formulate  în  condițiile
O.U.G. nr.  57/2019  privind Codul administrativ, cu modificările și completările
ulterioare. Acum, în ședința de acum, convocatorul nu mai specifică aceste detalii,
de aceea eu am spus că eu… nu am…, și dacă vreți, pot să vă pun ordinea de zi pe
grupul consiliul local vot on-line, ca să vedeți despre ce este vorba și să…

Dl Volintiru Cătălin,  președinte de ședință:  Dl Pană, propunerea
dvs. care ar fi, de, de…

Dl Pană Traian, consilier local: Nu este legală convocarea ședinței,
asta am spus mai devreme, este un viciu de procedură. Deci, acum am pus pe grup
un convocator din luna septembrie și convocator de acum sau puteți să vă uitați pe
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site-ul Primăriei Capitalei sau pe site-ul Primăriei Sectorului 1 să vedeți cum este
redactat un convocator, conform Ordonanței nr. 57/2019.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de ședință: Dl Primar, vă rog!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Convocatorul  acesta,
d-le Secretar General este diferit de cel de la alte ședințe ordinare? 

Dl  Spiridon  Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Da,
într-adevăr...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dl Secretar General, sper
ca acesta să nu fie un sabotaj, dl Secretar General, pentru că se cam repetă. Deci,
sunt  niște rateuri  pe care le dați  în ultimul timp care sunt foarte  evidente,  din
punctul  meu  de  vedere.  Din  punctul  meu  de  vedere,  colegii  din  opoziție  au
dreptate și este pentru a doua oară, d-le Secretar General, este pentru a doua oară
când ne puneți în această situație. Dacă nu respectă Codul administrativ este nul!
Este a doua oară și simt un sabotaj! Deci, ne-am văzut degeaba dragi colegi, din
punctul meu de vedere, pentru că Secretarul General care are experiență atâția ani,
nu este în stare să facă un convocator  care să fie legal.  V-am pus pe drumuri
degeaba. Îmi pare rău!

Dl Simion Paul  Eduard,  consilier  local: Dacă  îmi  permiteți,  din
acest motiv am început cu acest lucru, tocmai ca să vă aducem la cunoștință noul
Cod administrativ art. 134 alin. (5). Mulțumim frumos!

Dl Volintiru Cătălin, președinte de ședință, luând act de viciile de
procedură  aferente  convocării  Consiliului  Local  Sector  6,  arătate  de  către
consilierii  locali  și  de  către  Primarul  Sectorului  6,  conchide:   Vă mulțumesc!
Declar ședința închisă!

Preşedinte de ședință,                                    Secretarul General al Sectorului 6,

   Volintiru Cătălin                                                          Demirel Spiridon
                                                                  

                                                                                                                                     
 Verificat: Udrea Cristina          

                                                                                                                        Redactat: Iscoviciu Micuța
                                                                                                                                        Matei Ioana Daniela
                                                                                                                                        Radu Narciza Aura
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